

Dagsorden til møde mandag d. 1. maj 2017 kl. 19 i Falcon

Deltagere:

Afbud: Thomas Museth

Dagsorden for bestyrelsesmøde d. 1. maj 2017, kl. 19.00 – 21.00

1) Godkendelse af dagsorden og referat

2) Korte orienteringspunkter

- **Banestatus** v. Rune: Går godt. Mangler sten og stadig arbejde der skal laves, men det går fremad. Derudover mangler der knust beton til pro-sektionen. Der laves en tegning ift tilskuer volden (Palle, Pål og Rune).

Det besluttes at Himmerlands cup ikke kan køres d. 11 maj, og aftale laves med Hadsund så de står for løbet. Sponsor billede med Spar Nord skal laves snarest.

- **Status på løb og DCU-overgang (Thomas Chr.)**

National cup i Ikast: der var ændringer, holdleder licenser var vigtige på trods af tidligere udmelding. Forskel mellem Jylland og Sjælland ift organisering.

- **Økonomistatus (Jørn/Karsten)**

Sidste regning til dirt-bilders er betalt. Kassebeholdning 22.000. Der forventes 10-15.000 ekstra omkostninger. Indtægter fra aktivitetstilskuddet (17.000) og MBT løb. Der bruges ikke penge før enten formand eller kasserer er inddraget.

- **Medlemsstatus (Jørn)**

76 medlemmer der har betalt noget i systemet. 43.000 i indtægter herfra. Især T1 har få rytter.

- **Opsamling på sæsonstart, herunder indslusningstræningen**

På micro har det fungeret - der har været fuldt op.

3) Opsamling på initiativer

- **Kommunikation:**

- o **Forslag til indhold til hjemmeside (Louise) => nedsættelse af arbejdsgruppe vedr. hjemmesiden.**

Skriv hvor billederne er taget fra + mere info om løb ift heats, transponder osv.

- o **Kommunikation generelt, herunder brug af Facebook**

Hjemmesiden skal indeholde kvalitetsinformation - der skal opslås link på Facebook evt. med super-budskab. Hjemmesiden skal opdateres først, før kommunikationsstrategien kan ændres. Punkt til næste møde: arbejdsdel med hjemmesiden.

- o **Opsamling på forældremødet.**

Det var et problem at få de nye forældre til at blive til mødet. Kan gøres under træningen eller lave træningen kortere. Forslag til nyt møde midt i juni - kunne evt kobles sammen med et af de foreslåede arrangementer.

- **Udkast til program for sociale aktiviteter på tværs mhp. at styrke klubånd og sammenhold på tværs af alle klubbens medlemmer (Thomas Museth). Hvordan kommer vi videre?**

onsdag d. 24 holdes der socialt arrangement. Der arrangeres træning for T1 + micro denne dag. Træningen torsdag flyttes. Der inviteres på Facebook og mail. Arrangementet er for alle

medlemmer. Der skal laves en invitation. Jørn er torvholder. Husk at rose alle frivillige fra foråret.

Forårsafslutningen bakkes der også op om. Evt ændre navnet til sommerfest. Evt sammenkobles med en clinic. De første to arrangementer gives videre til café udvalget ift maden. Thomas laver opslag (spørger). Palle koordinerer med trænerne.

Fårup sommerland - fin ide

Sæsonafslutning - dato fastsættes senere. Evt 30. september. Skal koordineres med Klarup.

- **Status "Team Holdleder" (Thomas Chr.)**

Der skal bestilles hold-leader licens inden Roskilde. Klubben refunderer beløbet hvis ønsket. Der må være 3 holdledere. Der ønskes stadig en trup på omkring 5 personer. Der er pt 6 der ønsker at være holdleder, disse får lov til at bestille licensen.

- **Større økonomi (sponsorater/klubtrøjer) – udkast til prospekt (vedhæftet)**

Niveauet ift sponsorat størrelse og indholdet i pakkerne (punkt til næste bestyrelsesmøde)

4) Deadline nærmer sig...

- **Status på forberedelse af HimmerlandsCup 3. afd. i Falcon d. 11. maj. - Flyttet**
- **Skal Falcon BMX søge om større nationale løb i 2018 (LP/DM), alternativt JM.**

Prioritet: 1) DM 2) LP 3) JM.

o **Hvad vil vi på løbsfronten fremadrettet?**

o **Skal vi have et åbningsløb?**

kommende punkt: indvielse løb?

- **Vi skal betale husleje, hvis vi fortsat vil benytte "hullet" i laden. Hvad gør vi?**

Karsten diskuterer stadig. Går efter en plads til opmagasinerings. Punkt til næste møde igen.

5) Indkomne spørgsmål

Randi's pavilion spørgsmål: Jørn styrer indkøbet og skriver til Randi. Hvis den gamle pavilion er der, skal den smides ud.

6) Bestyrelsens strategiske diskussioner – fortsat fra sidste møde

Kommentar/status: På sidste Bestyrelsesmøde havde vi en række spændende og væsentlige strategiske diskussioner, hvor flere mundede ud i konkrete forslag til initiativer, jf. referat fra mødet, og flere punkter på dagsordenen for dette møde. I bilag 1 er der gjort et forsøg på at opsamle, hvad der var enighed om. Vi nåede mange emner sidst, men vi fik ikke drøftet, om der var andre strategiske temaer, som Bestyrelsens medlemmer ønsker behandlet. Derfor dette punkt.

Temaet: bredde og elite, som også er bragt op, nåede vi ikke sidst, men kan med fordel tages som en del af punktet vedr. sportslig strategi: "Det nye Falcon BMX".

7) Drøftelse af input til sportslig strategi "Det nye Falcon BMX" fra Pål, Mattias og Palle (vedhæftet)

8) Hvordan kommer vi videre med strategien?

Forslag: Opstilling af handlingsplan for, hvornår og hvordan vi angriber/prioriterer de respektive emner kan ske på næste møde (juni), hvor vi også kan arbejde videre med formuleringen.

Bilag 1 - Bestyrelsens strategibidrag – 1. udkast

1) Sammenhold/fællesskab/fastholdelse

Fastholdelse: Falcon BMX mister ca. 1/3 af sine medlemmer hvert år (se skema).

Bestyrelsen ønsker at nedbringe frafaldet. Det skal ske dels gennem sportslige initiativer, vigtigst er her ATK'en, dels gennem flere sociale aktiviteter på tværs af klubbens medlemmer/hold.

Bestyrelsen vil bl.a. arbejde med at opbygge traditioner og andre fællesskabsskabende aktiviteter. En arbejdsgruppe nedsættes som i 2017 igangsætter en række sociale aktiviteter med henblik på at styrke klubånd og sammenhold på tværs af alle klubbens medlemmer. Sportsligt forventer Bestyrelsen, at implementeringen af ATK'en vil medvirke til fastholde af klubbens medlemmer. En opdeling i alders-/niveaumæssigt matchende hold vil øge oplevelsen af at høre hjemme i en fast gruppe.

"Uniformering": Klubjakker og klubtrøjer. Sponsorudvalget og klubtrøjeudvalget arbejder hermed.

Wall of fame med alle rytterne på de respektive hold. Hvem vil videreføre projektet?

2) Styrke frivilligheden: Beskrivelse af klubbens udvalg (finde gamle beskrivelser – hvem arbejder videre?).

Det er en styrke, at klubben er gode til at inddrage de gamle forældre. Vi er mindre gode til at inddrage de nye forældre. Vi vil styrke frivilligheden gennem klubbens udvalg. Bedre information herom skal ud. - Som noget nyt er det en del af velkomsten, når kontingentet er betalt.

3) Håndtere utilfredshed. Bestyrelsen ønsker, at klubbens medlemmer og forældre adresserer spørgsmål, undren, synspunkter og evt. utilfredshed direkte til bestyrelsen. Bestyrelsen udsender forud for hvert bestyrelsesmøde en opfordring til at komme frem med spørgsmål, undren, synspunkter og utilfredshed. Fristen er en uge inden mødet. Bestyrelsen leverer svar efter mødet.

4) Sportligt – tilbud "udenfor ATK-trappen"

Bestyrelsen ønsker, at der fortsat arbejdes med at etablere tilbud til de ryttere, som står af ATK-trappen. Målgrupperne for T-hygge er cruiserne, de store/17+ 20"-ryttere og de lidt yngre BMX'ere fra 13-14 år og op.

5) Information/videndeling

Klubben skal blive bedre til at give information til de nye. Vi skal både have og give informationerne. Relevante skriftlige informationer skal være tilgængelige på klubbens hjemmeside. Bestyrelse og trænere skal stå til rådighed for spørgsmål fra ryttere og forældre.

Yderligere overvejelser over informationsmåde, hjemmeside, facebook, mails, stadig nyhedsbreve?

Karstens ting:

Ad. 0. Godkendelse af referat fra sidst

ad. 0.1. Møder i en årsplan forslag:

Bestyrelsesmøde torsdag d. 1. juni eller torsdag d. 8. juni

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 8. august

bestyrelsesmøde torsdag d. 14. september kl. 19

Sæsonafslutning lørdag d. 30. september

ad. 1. Orientering fra Formand

ad. 2. økonomi

ad. 2.1. Nøgler i Falcon principper

https://drive.google.com/open?id=1EmEAurLGZqyF32ZWP_nipiexB28Gou1AIPxxrGaRXjA

ad. 1

Tanker om bane bør de ikke være i en mappe med baneting????

ad. 2. Kommunikation

Ad. 3. opgaver

Klubbens udvalg

Trænergruppen ()

Cafeudvalget (kørte godt sidste år, kan forhåbentlig videreføres)

Løbsudvalget (Thomas Chr. og Palle)

Værkstedet (Reno)

Hjemmesiden (Peter Fick?)

Nyhedsbrev eller hvad vi bliver enige om at gøre... (mangler)

Bane og gate (uklart)

Beregnerteam (Allan og Lasse, men ingen fremtidssikring)

Klubtrøje (Evt. Mona og Randi)

Sponsorater (Evt. Rasmus Risbjerg m.fl.)

Løbecykelsudvalg (Berit, Palle og???)

Holdledere (mangler)